
Zapisnik 
 sa 34. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac  

održane 17. lipnja 2020. godine 
 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac, gosp. Milan Kolar, Sazivom KLASA: 021-05/20-
01/04, URBROJ: 2137/15-01-20-1 od 10. lipnja 2020. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Vijednici Opdine Ferdinandovac u Ferdinandovcu, Trg slobode 28, s početkom u 20

00
  sati. 

 
Na sjednici su bili nazočni članovi Opdinskog vijeda: 
1. Milan Kolar, predsjednik 
2. Iva Maletid,  
3. Franjo Potroško, 
4. Vjekoslav Grguljaš, 
5. Ivan Turbelija, 
6. Božidar Jendrijev, 
7. Miroslav Fuček, 
8. Josip Fuček, 
9. Ljubica Penezid. 

 
Odsutni članovi Opdinskog vijeda: 
1.   Darko Marid, potpredsjednik, 
2.   Damir Keber, član. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletid, opdinski načelnik Opdine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Opdine Ferdinandovac, 
- Nadica Kolar, dipl. inf., voditeljica službe za opde, upravne i financijsko-računovodstvene poslove, 
- Stjepan Hrženjak, voditelj vlastitog komunalnog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti OF, 
- Ivan Fuček, predsjednik Mjesnog odbora Lukin Mekiš, Pavljanci i Trepče. 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 
 
Predsjednik Opdinskog vijeda, gosp. Milan Kolar, otvorio je 34. sjednicu Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac te je 

pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 34. sjednici Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac nazočno 9 od ukupno 11 

članova Vijeda. Odsutni su g. Darko Marid i g. Damir Keber koji su opravdali svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum za 
pravovaljano donošenje odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje Zapisnik sa 33. sjednice 
Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac koja je održana 16. travnja 2020. godine. 

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 33. sjednice Opdinskog vijeda Opdine 

Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 33. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac 16. travnja 2020. godine verificiran 

jednoglasno sa 9 glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 33. sjednice. Da li ima nekih primjedbi ili prijedloga 

izmjena predloženog Dnevnog reda ?  

PREDSJEDNIK: Predlažem izmjene Dnevnog reda na način da se točka 11. „Razmatranje prijedloga i donošenje Programa 
mjera potpora poduzetnicima s područja Opdine Ferdinandovac zbog epidemije bolesti COVID – 19“ briše s Dnevnog reda, slijedom 
čega točka 12. postaje točka 11, točka 13. postaje točka 12., točka 14. postaje točka 13., točka 15. postaje točka 14., točka 16. 
postaje točka 15., točka 17. postaje točka 16. i točka 18. postaje točka 17. Da li ima prijedloga ili primjedbi na ovakav Dnevni red ?  

Bududi da nema,  dajem na usvajanje Dnevni red 34. sjednice s predloženim izmjenama. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  
Konstatiram da je za 34. sjednicu Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 glasova „ZA“ usvojen sljededi: 
 

Dnevni red: 
1. Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2019. 
godinu, 
2. Razmatranje prijedloga i usvajanje Izvješda o izvršenju Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Opdine 
Ferdinandovac u 2019. godini, 
3. Razmatranje i usvajanje Izvješda o izvršenju Programa javnih potreba u: 
 A. u predškolskom odgoju na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, 
 B. u sportu na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, 
 C. u kulturi na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, 
 



4. Razmatranje i usvajanje Izvješda o izvršenju Programa: 
 A. održavanja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, 
 B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, 
 C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, 
 D. namjenskog korištenja sredstava naknade iz postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada na 
       području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, 
 E. o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od  zakupa poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu     
     Republike Hrvatske na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, 
 F. o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na     
     području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, 
 G. potpora male vrijednosti poljoprivredi na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Opdine Ferdinandovac za 2019. 
godinu, 
6. Razmatranje prijedloga i donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu i 
projekcije za 2021. i 2022. godinu, 
7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 
2020. godinu,   
8. Razmatranje  prijedloga i donošenje Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području 
Opdine Ferdinandovac u 2020. godini,  
9. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na 
području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
10. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjenama/izmjeni programa:  
 A. održavanja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
 B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
 C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
 D. namjenskog korištenja sredstava naknade iz postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada na 
       području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
11. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o sufinanciranju poštanskih usluga,  
12. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o suglasnosti za ulaganje u kapitalni projekt:  „II. faza uređenja 
Društvenog doma Ferdinandovac“, 
13. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave 
radova: „II. faza uređenja Društvenog doma Ferdinandovac“, 
14. Razmatranje prijedloga i davanje prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtida 
Košutica Ferdinandovac za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. godinu, 
15. Razmatranje i davanje suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac za pedagošku 
2020./2021. godinu, 
16. Razmatranje i davanje suglasnosti na Odluku o odobrenju jednokratne novčane pomodi za slučaj smrti roditelja, 
17. Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima.   
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje Dnevnog reda. 
  
  

Točka 1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2019. godinu 

 
PREDSJEDNIK: Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2019. godinu primili smo u zakonskom 

roku do 1. lipnja 2020. godine. 
Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio je da je Godišnjim izvještajem o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2019. godinu 

prikazano izvršenje svih prihoda i rashoda Proračuna Opdine Ferdinandovac za cijelu 2019. godinu. Obzirom da su II. izmjene i 
dopune Proračuna Opdine Ferdinandovac donesene u prosincu 2019. godine izvršenje Proračuna je u vedem dijelu usklađeno s 
posljednjim rebalansom. Za odstupanja pojedinih stavaka do 5% donesena je Odluka o preraspodjeli sredstava planiranih u 
Proračunu Opdine Ferdinandovac za 2019. godinu koja vam je dostavljena zajedno s Godišnjim izvještajem. Prihodi Proračuna 2019. 
godine izvršeni su u iznosu od 7.050.266,24  kn, a rashodi 7.355.305,97 kn. Iz navedenog je vidljivo da se radi o znatnom povedanju 
prihoda i rashoda u odnosu na 2017. i 2018. godinu. Primjerice u 2018. godini prihodi su izvršeni u iznosu od 5.827.961,31 kn, a 
rashodi u iznosu od 5.252.755,80 kn. S obzirom na naloge Državnog ureda za reviziju Opdina Ferdinandovac dužna je utrošiti višak iz 
prethodnih proračunskih razdoblja. Dio viška u iznosu od 305.000,00 kuna utrošeno je u 2019. godini, a ostatak de se utrošiti u 
razdoblju od 2020.-2022. godine što je i planirano u Proračunu Opdine Ferdinandovac za 2020. i projekciji za 2021. i 2022. godinu. 
Uz Godišnje izvješde dostavljena su i izvješda o izvršenju planova i programa iz kojih se vide aktivnosti na koje su utrošena 
namjenska sredstva, a ali i dio opdih prihoda i primitaka Proračuna. 

 



PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2019. godinu. Tko je „ZA“, tko 
je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2019. godinu.  
Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2019. godinu nalazi se u privitku ovog 

Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 

 
Točka 2. 

Razmatranje prijedloga i usvajanje Izvješda o izvršenju Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi  
na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini 

 
PREDSJEDNIK: Izvješde o izvršenju Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Opdine Ferdinandovac u 2019. 

godini primili smo zajedno s Godišnjim izvještajem o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2019. godinu.  
Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio je da su navedenim Izvješdem prikazani rashodi sukladno Planu javnih potreba u socijalnoj 

skrbi na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini. Prema navedenom planu tijekom 2019. godine sufinancirani su udžbenici, 
prijevoz učenika i školska kuhinja, studentske stipendije te ostale pomodi djeci, učenicima i studentima. Ispladivane su rodiljne 
naknade, potpore mladim obiteljima za kupnju/adaptaciju kude. Umirovljenicima i osobama u stanju socijalne potrebe ispladivane 
su „božidnice“ i „uskrsnice“ te je sufinanciran rad gerontodomadice. Prema navedenom programu sufinanciran je i rad Crvenog križa 
te isplate jednokratnih pomodi. Planirani i ispladeni iznosi prema određenoj vrsti pomodi prikazani su u Izvješdu.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Opdine Ferdinandovac u 
2019. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Opdine 
Ferdinandovac u 2019. godini.  

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Opdine 
Ferdinandovac u 2019. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 

 

Točka 3. 
Razmatranje i usvajanje Izvješda o izvršenju Programa javnih potreba u: 

                          A. u predškolskom odgoju na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, 
B. u sportu na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, 
C. u kulturi na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini 

 
PREDSJEDNIK: Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u: A. u predškolskom odgoju na području Opdine 

Ferdinandovac u 2019. godini, B. u sportu na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini te C. u kulturi na području Opdine 
Ferdinandovac u 2019. godini primili smo zajedno s Godišnjim izvještajem o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2019. 
godinu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

Na prijedlog načelnika predsjednik vijeda dopustio je zajedničku raspravu po podtočkama A., B. i C. ove točke. 
OPDINSKI NAČELNIK programom Predškolskog odgoja prikazano je sufinanciranje Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac 

čiji je Opdina osnivač. Troškovi sufinanciranja su vedi u odnosu na prijašnje godine zbog otvaranja nove (trede) odgojno-obrazovne 
skupine, a time i  zapošljavanja dvije nove odgojiteljice. Prema Programu javnih potreba u sportu te Programu javnih poteba u 
kulturi sufinancirani su projekti i programi  sportske odnosno kulturnih udruga s područja Opdine Ferdinandovac koji su provodili 
sportske odnosno kulturne aktivnosti i manifestacije na području Opdine Ferdinandovac. Sredstva su dodijeljena temeljem 
provedenog javnog natječaja i sukladno sklopljenim ugovorima o sufinanciranju.   

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području 
Opdine Ferdinandovac u 2019. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
 Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na 
području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini.  

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na 
području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u sportu na području Opdine 

Ferdinandovac u 2019. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 



Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u sportu na području Opdine 
Ferdinandovac u 2019. godini.  

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u sportu na području Opdine 
Ferdinandovac u 2019. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  

PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi na području Opdine 
Ferdinandovac u 2019. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi na području Opdine 
Ferdinandovac u 2019. godini.  

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi na području Opdine 
Ferdinandovac u 2019. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 4. Dnevnog reda. 

Točka 4. 
Razmatranje i usvajanje Izvješda o izvršenju Programa u: 

                         A.  održavanja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, 
      B.  građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Opdine  
           Ferdinandovac u 2019. godini, 
      C.  utroška sredstava šumskog doprinosa na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, 
      D. namjenskog korištenja sredstava naknade iz postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih 
          zgrada na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, 
      E.  o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od  zakupa poljoprivrednog zemljišta u  
           vlasništvu Republike Hrvatske na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, 
      F. o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog  
         zemljišta na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini 
     G. potpora male vrijednosti poljoprivredi na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini 
 

PREDSJEDNIK: Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa :  A.  održavanja komunalne infrastrukture na području Opdine 
Ferdinandovac u 2019. godini, B.  građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2019. 
godini, C.  utroška sredstava šumskog doprinosa na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, D. namjenskog korištenja 
sredstava naknade iz postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, E.  o 
namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od  zakupa poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području 
Opdine Ferdinandovac u 2019. godini, F. o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog 
zemljišta na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini i G. potpora male vrijednosti poljoprivredi na području Opdine 
Ferdinandovac u 2019. godini primili smo zajedno s Godišnjim izvještajem o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2019. 
godinu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

Na prijedlog načelnika predsjednik vijeda dopustio je zajedničku raspravu po podtočkama A., B., C., D., F. i G. ove točke. 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio je da je Opdina dužna sredstva ostvarena od komunalne naknade, komunalnog doprinosa, 

naknade za koncesije, šumskog doprinosa, vodnog doprinosa , zakupa i promjene namjene poljoprivrednog zemljišta te naknade iz 
postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada na području Opdine Ferdinandovac namjenski utrošiti i to sukladno namjenama 
propisanima zakonom. 

U Izvješdu Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac prikazane su aktivnosti te 
planirani i izvršeni troškovi za iste kao i namjenska i ostala sredstva utrošena na podmirivanje troškova tih aktivnosti. Prema 
navedenom Programu provodilo se  održavanje nerazvrstanih cesta, čistode javnih površina, održavanje javnih zelenih površina te 
javne rasvjete i groblja. Iz Izvješda je vidljivo da su pored namjenskih prihoda aktivnosti sufinanciranje i iz pomod ostvarenih iz 
državnog i županijskog proračuna. Radi se o sufinanciranju projekata. 

U Izvješdu Programa građenja prikazane su aktivnosti i troškovi građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 
području Opdine i to gradnja nerazvrstanih cesta, gradnja ograde i staze na mjesnom groblju te ograde oko nogometnog igrališta. 
Prema navedenom Programu sufinancirana je rekonstrukcija ceste NC3 Krajnica- Trepče iz EU fondova 85% i RH 15%. Projekt 
gradnje staze i ograde na groblju djelomično je sufinanciralo je Ministarstvo graditeljstva i prostornog uređenja iz državnog 
proračuna iznosom od 362.000,00 kn.  

U Izvješdu Programa šumskog doprinosa prikazan je utrošak šumskog doprinosa na financiranje troškova održavanja  
komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac, detaljniji utrošak sredstava prikazan je u izvršenju Programa 
održavanja komunalne infrastrukture za 2019. Planirani prihodi iznosili su 272.000,00 kuna, a izvršeni su i utrošeni u iznosu 
271.885,39 kuna. 

U Izvješdu Programa namjenskog korištenja sredstava naknade iz postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada 
prikazan je utrošak sredstava koji Opdini pripada temeljem legalizacije nekretnina na području Opdine. Sredstava su utrošena 
namjenski za poboljšanje infrastrukturno nedovoljno opremljenih i neopremljenih naselja na području Opdine Ferdinandovac, 
sukladno Programu održavanja komunalne infrastrukture  na području Opdine Ferdinandovac za 2019. godinu. 

U Izvješdu Programa o namjenskog korištenju sredstava ostvarenih od  zakupa poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 
Republike Hrvatske na području Opdine Ferdinandovac prikazana su sredstva ostvarena po osnovi zakupa državnog poljoprivrednog 
zemljišta. Radi se o jednom višegodišnjem ugovoru o zakupu. Sredstva su utrošena za poticajne mjere za unapređenje poljoprivrede i 



to za potpore poljoprivrednicima u sektoru stočarstva – sufinanciranje umjetnog osjemenjivanja krava i junica na području Opdine 
Ferdinandovac. 

U Izvješdu Programa o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog  zemljišta 
prikazano je namjensko trošenje sredstava od prenamjene poljoprivrednog zemljišta na području Opdine i to za privođenje funkciji 
poljoprivrednog zemljišta. 

U Izvješdu Programa potpora male vrijednosti poljoprivredi na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini prikazano je 
da su temeljem navedenog Programa financirane mjere umjetnog  osjemenjivanja junica i krava ukupnim iznosom  86.700,00 kn i 
osiguranje ratarskih i povrtlarskih usjeva ukupnim iznosom od 1.019,76 kn. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 
Opdine Ferdinandovac u 2019. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
 Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na 
području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini.  

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na 
području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa građenja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini. 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa građenja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na 

području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na 
području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini. 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na 
području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa namjenskog korištenja sredstava naknade iz 
postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, 
a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa namjenskog korištenja sredstava naknade iz 
postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini. 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa namjenskog korištenja sredstava naknade iz 
postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini nalazi se u 
privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 

ostvarenih od  zakupa poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini. 
Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od  zakupa poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Opdine Ferdinandovac 
u 2019. godini. 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od  zakupa poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Opdine Ferdinandovac 
u 2019. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini. 



Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini nalazi 
se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa potpora male vrijednosti poljoprivredi na 

području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa potpora male vrijednosti poljoprivredi na 
području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini. 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa potpora male vrijednosti poljoprivredi na 
području Opdine Ferdinandovac u 2019. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 5. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Opdine Ferdinandovac za 2019. godinu 

 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Opdine Ferdinandovac za 2019. godinu primili smo u 
materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK zamolio je za obrazloženje prijedloga Odluke voditeljicu službe za opde, upravne i financijsko-
računovodstvene poslove. 
 NADICA KOLAR, voditeljica službe za opde, upravne i financijsko-računovodstvene poslove, objasnila je objasnila je da 
postoje tri vrste prihoda i primitaka te rashoda i izdataka koje se na kraju godine sučeljavaju (prihodi i rashodi poslovanja, prihodi i 
rashodi od nefinancijske imovine, primici i izdaci od financijske imovine). Na nekima nastaje višak, na nekima manjak. Iz viškova 
prihoda pokrivaju se nastali manjkovi, a ostatak viška prihoda nad rashodima u svoti od 989.211,58 kn ostaje na poziciji 922111 
Višak prihoda poslovanja te de se utrošiti u razdoblju od 2020.-2022. godine. 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Opdine Ferdinandovac za 2019. godinu. Tko 
je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
 PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“ donijelo: 

Odluku o raspodjeli rezultata poslovanja Opdine Ferdinandovac za 2019. godinu. 
Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Opdine Ferdinandovac za 2019. godinu nalazi se u privitku ovog 

Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 6. Dnevnog reda. 
 

Točka 6. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu  

i projekcije za 2021. i 2022. godinu 
 

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. 
godinu primili smo u materijalima za ovu sjednicu. Do početka ove sjednice nije pristigao niti jedan amandman na predložene 
Izmjene i dopune Proračuna. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK objasnio je da je rebalans nužan jer se Proračun donosio u prosincu prošle godine, a nakon čega su se 
u međuvremenu okolnosti promijenile. Potrebno je Proračun uskladiti sa sadašnjim potrebama, projektima i prihodima. Osvrnuo se 
na osnovne i vede izmjene. Navodi da su porezni prihodi manji zbog smanjenja zaposlenja. Povedana su sredstva od kompenzacijskih 
mjera koje je RH propisala da se JLS-ovima nadoknade sredstva koja gube temeljem poreza na dohodak zbog uvođenja vedih 
poreznih olakšica. Od Ministarstva demografije odobreno je 253.000,00 kn za sufinanciranje rada Vrtida. Šumski doprinos planiran 
je u iznosu 200.000,00 kn, ali nam je ved sada upladeno preko 300.000,00 kn tako da je planirani iznos Rebalansom povedan na 
430.000,00 kn. Za sanaciju odlagališta otpada „Orl“ odobreno je sufinanciranje 85% prihvatljivih troškova iz EU fondova. Planirano 
je da 10% prihvatljivih troškova sanacije sufinancira Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, a 5% Opdina. Planirano je i 
provođenje projekta izgradnje poučne staze i vidikovca u vrijednosti 350.000,00 kuna. Projekt bi bio sufinanciran iz EU fondova. 
Zbog rješavanja imovinsko –pravnih odnosa vjerojatno nede biti moguda realizacija projekta ove godine, ali je potrebno da su 
sredstva planirana u Proračunu radi prijave projekta na natječaj. Za izradu projektno-tehničke dokumentacije za obnovu crkve u 
Ferdinandovcu Ministartsvo kulture odobrilo je Opdini sufinanciranje, ali je zbog situacije s koronavirusom i padom prihoda u 
državnom proračunu sufinanciranje stopriano do daljnjega. Stavka je ostavljena u Proačunu za 2020. , ali još ne znamo da li de do 
sufinanciranja dodi ili ne. Smatram da moramo malo pričekati, a kasnije odlučiti da li de se trošak financirati u cijelosti iz opdinskog 
proračuna ukoliko ipak ne dođe do sufinanciranja od strane Ministarstva kulture. Navedeno iz razloga što je projketno-tehnička 
dokumentacija osnova za provođenje radova sanacije crkve za koje bi se projekt prijavio na sufinanciranje iz EU fondova. U 
Proračunu je planirana obnova Društvenog doma u vrijednosti radova oko 435.000,00 kuna, od čega bi 300.000,00 kuna 
sufinanciralo Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova Europske unije. Oko 69.000,00 kn utrošeno je na nabavu stolica za 
Društveni dom te su planirani još neki sitniji popravci. Vezano uz asfaltiranje nerazvrstanih cesta izvršeno je asfaltiran je 
nerazvrstane ceste NC22 u ulici Laz, te je planirano asfaltiranje dijela NC24. u ulici Gajc u Brodidu. Planirani iznos troškova za 



asfaltiranje NC24. smanjen je  jer bi se asfaltiranje provelo u ovoj i idudoj godini, u dvije faze iz razloga što nisu odobrena planirana 
sredstva sufinanciranja za cijelu cestu, a Opdina ne može samostalno u jednog godini financirati cjelokupnu investiciju. Smanjeni su 
rashodi na obilježavanje Dana Opdine obzirom da je zbog epidemiološke situacije održana skromnija proslava. 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ?  
 VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član, podržao je prijedlog Rebalansa te smatra da je realan. Izrazio je zadovoljstvo povedanjem 
Proračuna i nastavkom projekata unatoč situaciji izazvanoj korona virusom. 
 PREDSJEDNIK: Da li ima li još nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje 
prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. godinu. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   
 PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o: 

Izmjene i dopune Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. godinu. 
Izmjene i dopune Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. godinu 

nalaze se u privitku ovog Zapisnika i čine njegov sastavni dio. 
 

 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 7. Dnevnog reda. 

 
Točka 7. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju  
Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu 

 
PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu primili 

smo u materijalima za ovu sjednicu.  
Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio je da se predložene izmjene odnose na iznos i način trošenja viška iz prethodnih razdoblja u 

2020. godini. Povedan je planirani iznos utroška viška sa planiranih 258.900,00 te je sada planirano da se 349.012,60 kuna planira 
utroši na troškove javne rasvjete te energetsku obnovu opdinske zgrade, a iznos od 5.107,54 kuna za nabavu nefinancijske imovine 
Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. 
godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu.  
Odluka o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu nalazi se u privitku 

ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 8. Dnevnog reda. 

 
Točka 8. 

Razmatranje  prijedloga i donošenje Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi  
na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini 

 
PREDSJEDNIK: Prijedlog Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Opdine Ferdinandovac u 

2020. godini primili smo u materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK izložio je izmjene Plana. Navodi da je smanjen planirani iznos za sufinanciranje školske kuhinje 
obzirom da zbog privremene obustave redovitog rada škole zbog koronavirusa djeca nisu išla u školu pa shodno tome u tom periodu 
nisu nastali troškovi školske kuhinje. Povedan je rashod za gerontodomadicu zbog povedanja minimalne plade u RH. Smanjeni su 
planirani rashodi da studentske stipendije i troškove ogrjeva jer je manje korisnika od planiranih. U plan je dodano sufinanciranje 
poštanskih usluga.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Opdine 
Ferdinandovac u 2020. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
 Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Opdine Ferdinandovac u 2020. 
godini.  

Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini 
nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 9. Dnevnog reda. 

 
Točka 9. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni Programa javnih potreba u predškolskom odgoju  
na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini 

 



PREDSJEDNIK: Prijedlog Programa o izmjeni Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području Opdine 
Ferdinandovac u 2020. godini primili smo u materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK objasnio je da su zbog obustave redovitog rada vrtida zbog kornavirusa roditelji bili oslobođeni 
pladanja vrtida za taj period čime su smanjeni prihodi od uplata roditelja. Smanjenje prihoda od uplata roditelja nadoknadit de se iz 
sredstava Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjeni Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području 
Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
 Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Programa o izmjeni Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području Opdine Ferdinandovac u 
2020. godini.  

Programa o izmjeni Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području Opdine Ferdinandovac u 
2020. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 10. Dnevnog reda. 

 
 

Točka 10. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjenama/izmjeni programa: 

                      A. održavanja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
        B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 
                          2020. godini, 
                    C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
      D. namjenskog korištenja sredstava naknade iz postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih 
                         zgrada na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 

 
PREDSJEDNIK: Prijedloge Programa o izmjenama/izmjeni programa: A. održavanja komunalne infrastrukture na području 

Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac 
u 2020. godini, C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini te D. namjenskog 
korištenja sredstava naknade iz postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada na području Opdine Ferdinandovac u 2020. 
godini, primili smo u materijalima za ovu sjednicu.  

Na prijedlog načelnika predsjednik vijeda dopustio je zajedničku raspravu po podtočkama A., B., C. i D. ove točke. 
Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK zamolio je za riječ voditelja vlastitog komunalnog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti OF. 
Stjepan Hrženjak, voditelj vlastitog komunalnog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti OF, objasnio je da je u 

Programu održavanja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini povedan je iznos za održavanje 
nerazvrstanih cesta s obzirom na povedanu potrebu za sanacijom asfaltnih kolnika na području Opdine. Smanjen je iznos za zimsku 
službu jer u zimskim mjesecima početkom godine nije bilo snijega, a time ni korištenja usluge zimske službe. Shodno navedenome 
mijenjaju se rashodi za navedene aktivnosti te su usklađeni planirani prihodi s Izmjenama Proračuna. 

U Programu građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini 
smanjen je planirani iznos za rekonstrukciju nerazvrstane ceste NC24. Ulica Gajc u Brodidu. Navedeno iz razloga što Opdini 
Ferdinandovac nije odobreno sufinanciranje za prijavljeni projekt od strane Ministarstva graditeljstva i prostornog uređenja, a 
samostalno Opdina ne može u cijelosti financirati građenje odjednom tako da de se gradnja podijeliti na dvije faze. Prva faza izvesti 
de se u ovoj godini, a drugi dio gradnje u idudoj godini. Izmjenama je izvršeno usklađenje planiranih prihoda sa opisom vrste prihoda 
sa planiranim rashodima sukladno izmjenama Proračuna. 

U Programu utroška sredstava šumskog doprinosa na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini povedan je planirani 
iznos s 200.000,00 kn na 430.000,00 kn obzirom da je ved do sada u Proračun upladeno preko 300.000,00 kn. 

U Programu namjenskog korištenja sredstava naknade iz postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih                          
zgrada na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini povedan je planirani iznos s 5.000,00 kn na 7.000,00 kn obzirom da je ved 
do sada u Proračun upladeno oko 5.000,00 kn. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 
Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 
2020. godini.  

Program o izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 
2020. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjenama i dopunama Programa građenja objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 



Program o izmjenama i dopunama Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 
području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini.  

Program o izmjenama i dopunama Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 
području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjeni Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na 

području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjeni Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na području Opdine Ferdinandovac u 
2020. godini.  

Program o izmjeni Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na području Opdine Ferdinandovac u 
2020. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjeni Programa namjenskog korištenja sredstava naknade iz 

postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, 
a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjeni Programa namjenskog korištenja sredstava naknade iz postupka ozakonjenja nezakonito 
izgrađenih zgrada na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini.  

Program o izmjeni Programa namjenskog korištenja sredstava naknade iz postupka ozakonjenja nezakonito 
izgrađenih zgrada na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 

 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 11. Dnevnog reda. 

 
Točka 11. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o sufinanciranju poštanskih usluga 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o sufinanciranju poštanskih usluga primili smo u materijalima za ovu sjednicu.  
Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio je da je prijedlogom Odluke predviđeno sufinanciranje naknade za poštansku uslugu 

pladanja uplatnica za komunalnu i grobnu naknadu u korist proračuna Opdine Ferdinandovac  u poštanskom uredu u Ferdinandovcu. 
Navedeno kao pomod obveznicima zbog velikog broja uplatnica, posebice za grobnu naknadu, ali i na molbu Hrvatske pošte zbog 
smanjenja prihoda u poštanskom uredu Ferdinandovac kako bi se izbjeglo zatvaranje navedenog poštanskog ureda. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o sufinanciranju poštanskih usluga. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluke o sufinanciranju poštanskih usluga.  
Odluka o sufinanciranju poštanskih usluga nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 12. Dnevnog reda. 

 
Točka 12. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o suglasnosti za ulaganje u kapitalni projekt:  
 „II. faza uređenja Društvenog doma Ferdinandovac“ 

 
PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o suglasnosti za ulaganje u kapitalni projekt:  „II. faza uređenja Društvenog doma 

Ferdinandovac“ primili smo u materijalima za ovu sjednicu.  
Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio da je predmetni projekt prijavljen na natječaj Ministarstva regionalnog razvoja i fondova 

Europske unije koje je odobrilo sufinanciranje u iznosu od 300.000,00 kuna. Planirano je spuštanje stropa, ugradnja klime u strop, 
modernizacija rasvjetnih tijela, zamjena podnih pločica te bojanje zidova. I. fazom rekonstruiran je sanitarni čvor, zamijenjen vedi 
dio vanjske i dio unutarnje stolarije, rekonstruiran dimnjak, obnovljen dio zidova, a početkom ove godine nabavljeno je 300 komada 
novih stolica. Kako je sada poznat iznos kojim Opdina raspolaže za uređenje Društvenog doma predlaže davanje suglasnosti kako bi 
se moglo pristupiti nastavku obnove Društvenog doma i realizaciji projekta.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje 

prijedlog Odluke o suglasnosti za ulaganje u kapitalni projekt:  „II. faza uređenja Društvenog doma Ferdinandovac“. Tko je „ZA“, tko 
je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o suglasnosti za ulaganje u kapitalni projekt:  „II. faza uređenja Društvenog doma Ferdinandovac“.  



Odluka o suglasnosti za ulaganje u kapitalni projekt: „II. faza uređenja Društvenog doma Ferdinandovac“ 
nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 13. Dnevnog reda. 

 

Točka 13. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave radova: 

 „II. faza uređenja Društvenog doma Ferdinandovac“ 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 
jednostavne nabave radova: „II. faza uređenja Društvenog doma Ferdinandovac“ primili smo u materijalima za ovu sjednicu.  

Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK zamolio je za obrazloženje prijedloga Odluke i postupka nabave pročelnicu JUO Opdine 

Ferdinandovac. 
HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Opdine Ferdinandovac, obrazložila je postupak nabave. Proveden je postupak 

jednostavne nabave radova procijenjene vrijednosti 349.000,00 kn bez PDV-a. Postupak je proveden slanjem Poziva za dostavu 
ponuda na e-mail adrese tri gospodarska subjekta. Sva tri gospodarska subjekta dostavila su ponude u predviđenom roku. U 
postupku pregleda ponuda utvrđeno je da je ponuda ponuditelja Bajer građenje d.o.o. Kalinovac neprihvatljiva jer ponuđeni iznos  
prelazi procijenjenu vrijednost nabave. Ponude ponuditelja Komfort d.o.o. Zagreb i Dinamik d.o.o. Novo Virje valjane su i 
prihvatljive. Kako je Pozivom za dostavu ponuda određeno da je kriterij za odabir najniža cijena, a ponuditelj Dinamik d.o.o. dostavio 
je najnižu cijenu, predlaže se Opdinskom vijedu odabir ponude ponuditelja Dinamik d.o.o. te da se s navedenim ponuditeljem sklopi 
ugovor o nabavi radova. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje 

prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave radova: „II. faza uređenja Društvenog doma 
Ferdinandovac“ Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac  jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“ d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave radova: „II. faza uređenja 
Društvenog doma Ferdinandovac“. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave radova: „II. faza uređenja 
Društvenog doma Ferdinandovac“ nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 14. Dnevnog reda. 

 

Točka 14. 
Razmatranje prijedloga i davanje prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtida Košutica 

Ferdinandovac za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. godinu 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Izmjena i dopuna Financijskog plana Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac za 2020. godinu i 
projekcije za 2021. i 2022. godinu, primili smo u materijalima za ovu sjednicu.  

Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio je da je da su predložene Izmjene posljedica obustave redovnog rada Vrtida zbog 

koronavirusa. Kako je ved navedeno i kod Izmjena opdinskog proračuna, smanjene su uplate od roditelja temeljem oduke Opdinskog 
vijeda kojom su roditelji oslobođeni pladanja vrtida za vrijeme obustave rada te je potrebno to smanjenje nadomjestiti iz opdinskog 
proračuna.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na davanje 

prethodne suglasnosti prijedlog Izmjena i dopuna Financijskog plana Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac za 2020. godinu i 
projekcije za 2021. i 2022. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“ d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtida Košutica 
Ferdinandovac za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. godinu. 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtida Košutica 
Ferdinandovac za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 15. Dnevnog reda. 

 
Točka 15. 

Razmatranje i davanje suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac za pedagošku 2020./2021. godinu 
 

 PREDSJEDNIK: Plan upisa djece u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac za pedagošku 2020./2021. godinu primili smo u 
materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK zamolio je za obrazloženje Plana predsjednika Upravnog vijeda Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac. 



 MIROSLAV FUČEK, član, objasnio je da je predviđeni broj slobodnih mjesta za upis nove djece u Vrtid za sada 10 mjesta. 
Zbog situacije izazvane epidemijom bolesti COVID-19 odgođeni su upisi djece u osnovnu školu za srpanj 2020. Obzirom na navedeno 
nije mogude odrediti konačan broj slobodnih mjesta. On de biti službeno poznat tek po završetku upisa u osnovnu školu. Obzirom na 
navedeno, Planom je predviđeno popunjavanje odgojno-obrazovnih skupina do maksimalnog broja djece propisane državnim 
pedagoškim standardom za predškolski odgoj. Te se u slučaju vedeg broja zahtjeva upisi u vrtid izvrše tek po završetku upisa u 
osnovnu školu. 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na davanje suglasnosti Plan upisa djece u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac za pedagošku 2020./2021. 
godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
 PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o: 

Zaključak o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac za pedagošku 
2020./2021. godinu. 

Zaključak o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac za pedagošku 
2020./2021. godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 16. Dnevnog reda. 
 

Točka 16. 
Razmatranje i davanje suglasnosti na Odluku o odobrenju jednokratne novčane pomodi za slučaj smrti roditelja 

 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluku o odobrenju jednokratne novčane pomodi za slučaj smrti roditelja primili smo u 
materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK zamolio je za obrazloženje Plana predsjednika Upravnog vijeda Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac.
 MIROSLAV FUČEK, član, objasnio je da je Pravilnikom o radu Dječjeg vrtida predviđena mogudnost isplate pomodi 
zaposlenicima u slučaju smrti roditelja. Upravno vijede Vrtida donijelo je Odluku o isplati novčane pomodi odgojiteljici Marti Horvat, 
zbog smrti oca, u iznosu od 2.000,00 kn. Predlažem Opdinskom vijedu davanje suglasnosti na navedenu Odluku. 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odobrenju jednokratne novčane pomodi za slučaj smrti roditelja. Tko je 
„ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
 PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  d o n i j e l o: 

Odluku o odobrenju jednokratne novčane pomodi za slučaj smrti roditelja. 
Odluka o odobrenju jednokratne novčane pomodi za slučaj smrti roditelja nalazi se u privitku ovog 

Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 17. Dnevnog reda. 
 

Točka 17. 
Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima 

PREDSJEDNIK: Da li ima prijedloga, primjedbi ili upita pod ovom točkom ? Tko se javlja za riječ ? 
 OPDINSKI NAČELNIK obavijestio Vijede te zamolio mišljenje u svezi prijave njegove kderi Ane Maletid na Javni poziv mladim 
obiteljima i mladim osobama za dostavu prijava za korištenje mjera za pomod pri rješavanju stambenog pitanja na području Opdine 
Ferdinandovac u 2020. godini. Javni poziv je ved objavljen i prijave su u tijeku. Do sada je zaprimljena jedna prijava koja je obrađena 
te je u tijeku ugovaranje sufinanciranja. Kriteriji Javnog poziva u cijelosti su usklađeni s Programom koji je donijelo Opdinsko vijede. 
Sukladno objavljenim mišljenjima Povjerenstva za sukob interesa za slične situacije predlaže se da se u takvim situacijama dužnosnik 
izuzme od svih radnji vezanih uz dodjelu sufinanciranja. Prema tome ne bi bilo zapreke za javljanje na Javni poziv osobe u srodstvu s 
dužnosnikom ako bi dužnosnik ovlastio zamjenika da imenuje povjerenstvo, donosi odluku o sufinanciranju i sklopi ugovor s osobom 
koja je korisnik sufinanciranja. Načelnik je objasnio da bi se u slučaju prijave njegove kderi u cijelosti postupilo sukladno uputama 
Povjerenstva za sukob interesa te sukladno svim uvjetima propisanima Programom mjera za poticanje rješavanja stambenog 
pitanja mladih obitelji i mladih osoba na području Opdine Ferdinandovac bez bilo kakvog pogodovanja. Objasnio je da smatra da 
njegova djece ne bi trebala biti oštedena zbog toga jer je on dužnosnik, ali niti smiju imati zbog toga povlastice. Zatražio je mišljenje 
Opdinskog vijeda o konkretnoj situaciji. 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? 
 FRANJO POTROŠKO, član, izjasnio se da smatra u redu da načelnikova kder podnese prijavu na Javni poziv jer djeca ne bi 
trebala biti zakinuta i imati manja prava od ostalih zbog toga što im je otac načelnik. Predlaže davanje ovlasti zamjeniku načelnika 
za provođenje Javnog poziva. 
 VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član, kao dosadašnji član Povjerenstva za postupak objave javnog poziva, zaprimanja prijava te 
razmatranja zahtjeva za isplatu, upoznao je Vijede s ishodom Javnog poziva za prošlu i tekudu godinu. Obavijestio je Vijede da su 
tijekom 2019. godine podnesena samo 3 (tri) zahtjeva te nisu iskorištena sva sredstva planirana u Proračunu za 2019. za tu 
namjenu. Niti ove godine nije velik interes, do sada je zaprimljen samo jedan zahtjev koji je i odobren tako da sredstva u Proračunu 
za 2020. za tu namjenu ima dovoljno za sve. Ne vidi zapreku za podnošenje prijave na Javni poziv od strane Ane Maletid, samo treba 
postupak provesti sukladno uputama Povjerenstva za sukob interesa. 
 Na upit predsjednika Opdinskog vijeda, svi nazočni članovi Opdinskog vijeda složili su se da nemaju primjedbe glede prijave 
Ane Maletid na Javni poziv mladim obiteljima i mladim osobama za dostavu prijava za korištenje mjera za pomod pri rješavanju 
stambenog pitanja na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. 
 PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? 



 LJUBICA PENEZID, članica, postavila je pitanje vezano uz rad komunalnog i poljoprivrednog redara. Zanima ju da li de 
redari samo slati opomene ili i napladivati kazne. 
 OPDINSKI NAČELNIK redari su ovlašteni naplatiti kazne, ali prvo se pokušava riješiti stvar opomenom, odnosno daje se rok 
da postupe po opomeni. 
 PREDSJEDNIK je postavio pitanje da li Opdina u svom vlasništvu ima kude ? 
 OPDINSKI NAČELNIK objasnio je da Opdina nasljeđuje po sili zakona imovinu pokojnika koju odbiju zakonski nasljednici. 
Radi se o ošasnoj imovini koja je uglavnom opteredena teretima čija vrijednost je veda od vrijednosti naslijeđene imovine. Nažalost 
takve de imovine biti sve više. Dobra je stvar da Opdina ne odgovara svojom imovinom za terete ved samo ošasnom. Među takvom 
imovinom je opdina naslijedila i nekoliko kuda. Nažalost sve kude koje je Opdina naslijedila su opteredene potraživanjima  centra za 
socijalnu skrb i/ili poreznim dugovima tako da ih nede biti jednostavno prodati. Kude su u dosta lošem stanju, pa bi vjerojatno više 
vrijedile kao gradilište. Centru za socijalnu skrb poslani su zahtjevi za otpis dugova,  ali još ništa nisu odgovorili. Za porezne dugove 
biti de potrebno izvršiti procjenu svih nekretnina. 
 PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Bududi da nema. Završavam sjednicu Opdinskog vijeda 
Opdine Ferdinandovac u 21,35 sati. 
 
ZAPISNIČAR:                                                                                                  PREDSJEDNIK: 
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